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 Protokół  
z XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Liniewo 

odbytej w dniu 21 czerwca 2016r. w godz. od 9.00 do 12.00  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
14 radnych. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 

Ludwik Szparkowski – składam wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji uchwał w 

sprawie podjęcia statutów sołectw, każde procedowanie takiego dokumentu moim 

zdaniem powinno odbywać się inaczej do każdego statutu sołectwa powinna być 

dołączona opinia rady sołeckiej która pozwoliłaby się odnieść do każdego statutu dla 

mnie taka opinia była by wiążąca, otrzymałem zestawienie konsultacji bardzo krótkie 

poprawki, które zostały zgłoszone nie zostały uwzględnione dlatego składam wniosek o 

wycofanie uchwał z porządku obrad. 

Wójt – proszę o wycofanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości. 

Benedykt Knitter – na zebraniach wiejskich były omawiane statuty. 

Ludwik Szparkowski – czy kolega radny Knitter wie, jakie uwagi zgłosiłem. 

Sekretarz – uważam, że wniosek radnego Ludwika Szparkowskiego za nie zasadny 

konsultacje zostały przeprowadzone zgodnie z prawem, otrzymał Pan sprawozdanie 

Wójta na temat konsultacji, w przepisach nie mówi się o opinii Rady Sołeckiej informacja 

została wywieszona na tablicach ogłoszeń w Urzędzie Gminy statut został wyłożony u 

sołtysa na stronie internetowej, statuty zostały przedstawione na zebraniach wiejskich 

nie ma żadnych podstaw, aby uchwały zdjąć z porządku obrad sesji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
przyjęciem wniosku radnego Ludwika Szparkowskiego o wycofane z porządku 
obrad projektów uchwał w sprawie nadania statutów Sołectw. 
 
Radni 1 głosami „za” przy 11 „przeciw” i 2 „wstrzymujących” odrzucili wniosek 
radnego Ludwika Szparkowskiego. 
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Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 

wycofanie z porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na nieodpłatne nabycie nieruchomości. 

 
Radni 14 głosami „za” wycofali projekt uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie nieruchomości z porządku obrad sesji 

 
Nikt nie zgłosił  więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli porządek sesji który brzmi następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Ocena działalności placówek oświatowo – wychowawczych na terenie gminy. 

7. Ocena realizacji programu rozwoju sportu, turystyki i rekreacji w gminie za  

I półrocze 2016 roku. 

8. Ocena realizacji programu ochrony środowiska i estetyzacji w gminie. 

9. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu Gminy za 2015 rok. 

- odczytanie uchwały i głosowanie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2015 rok: 

- przedstawienie materiałów przez Wójta Gminy, 

- opinia Komisji Rewizyjnej, 

- stanowiska pozostałych komisji stałych Rady Gminy, 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- dyskusja, 

- odczytanie uchwały i głosowanie. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) nadania statutu Sołectwu Chrósty Wysińskie, 

b) nadania statutu Sołectwu Chrztowo, 

c) nadania statutu Sołectwu Deka, 

d) nadania statutu Sołectwu Garczyn, 

e) nadania statutu Sołectwu Głodowo, 

f) nadania statutu Sołectwu Iłownica, 

g) nadania statutu Sołectwu Liniewo, 

h) nadania statutu Sołectwu Liniewskie Góry, 

i) nadania statutu Sołectwu Lubieszyn, 

j) nadania statutu Sołectwu Lubieszynek, 

k) nadania statutu Sołectwu Orle, 

l) nadania statutu Sołectwu Płachty, 
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m) nadania statutu Sołectwu Sobącz, 

n) nadania statutu Sołectwu Stary Wiec, 

o) nadania statutu Sołectwu Stefanowo, 

p) nadania statutu Sołectwu Wysin, 

q) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Liniewo na 

lata 2016 – 2021, 

r) postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne, 

s) wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i 

stawki tej opłaty, 

t) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 

nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno- wypoczynkowe, 

wykorzystywane jedynie przez część roku, 

u) zmian w budżecie gminy, 

v) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na 

lata 2016 – 2021. 

12. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

13. Wolne głosy i wnioski. 

14. Zakończenie sesji. 

 
Ad.3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Radni 14 głosami „za” głosami przyjęli protokół z XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Liniewo z dnia  31 maja 2016r. 
 
Ad. 4  
Sprawozdanie Wójta Gminy Liniewo z podjętych działań okresie między sesyjnym. 
(sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
 
Ad. 5 
Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Ludwik Szparkowski – chciałbym aby została sprecyzowana budowa domu w 
Płachtach, chciałbym również zapytać czy zostały podjęte działania w sprawie 
oznakowania parkingu przy sklepie, brak jest tam koperty ogólny chaos przy 
parkowaniu. 

Adam Sosnowski – wnioskowałem o wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie 

nabycia tego odcinka drogi, chciałbym zapytać, co spowodowało, że odstąpiono od 

zakupu. 
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Jerzy Bałachowski – korzystając z okazji, że jest Pan Senator chciałbym poruszyć 

pewien problem od roku borykam się z ubezpieczeniem trawy nasiennej od zdarzeń 

losowych na pomorzu dużo tej trawy się sieje, byłem w komisji do spraw szacowania 

ujemnych skutków przezimowania pola musieliśmy ponownie orać czy nie można by 

było więcej puli w paliwie odliczyć my zawsze dużo go zużywamy i nie jesteśmy go w 

stanie odliczyć w całości. 

Waldemar Bonkowski Senator RP – będziemy mieli niedługo posiedzenie komisji 

rolnictwa zgłoszę tą sprawę na komisji. 

Benedykt Knitter – wczoraj dostałem pismo, że wypłata dopłat została wydłużona do 

końca lipca, dlaczego i jeszcze jedną mam sprawę Panie Wójcie bardzo dziękujemy za 

ogrodzenie, ale zabrakło nam parę złotych, aby zakończyć prace na boisku dołożyliśmy z 

Panią Sołtys zrobiliśmy to w czynie społecznym, ale zabrakło Pani Sołtys złoży pismo 

proszę o pozytywne załatwienie sprawy. 

Waldemar Bonkowski Senator RP – unia podjęła taką decyzję, że wypłata dopłat może 

być zrealizowana do końca lipca, ale według mojej wiedzy wypłaty będą do końca 

czerwca. 

 

Benedykt Knitter – my jak nie zdążymy wniosku złożyć w terminie to później już nie 

ma takiej szansy a w piśmie było napisane, że nie będzie wypłat w czerwcu tylko do 

końca lipca. 

 

Waldemar Bonkowski Senator RP – unia taką możliwość dała Agencji. 

 

Roman Koprek – mamy możliwość zadawania pytań Panu Senatorowi Pan wie, jakie 

mamy potrzeby jak by Pan powiedział, położy nam 10 km asfaltu to bylibyśmy 

szczęśliwi ja mam takie wrażenie jakby Pan po tych wyborach się okopał nie ma Pan 

widać tak jak było to kiedyś niech Pan myśli o nas. 

 

Waldemar Bonkowski Senator RP – transmisje z senatu dostępne są tylko w 

internecie i zapewniam, że jestem aktywny, chociaż nie do końca czuję się spełniony, 

jeśli chodzi o drogi to niestety nie rola senatora. 

 

Wiesław Szarmach Przewodniczący Rady Gminy – został Pan Wiceprzewodniczącym 

Zespołu Strażackiego my strażacy bardzo się cieszymy, że w końcu pieniądze trafiają do 

nas zostały zdjęte zarządów wojewódzkich i przekazane do komend Powiatowych 

Straży Pożarnej, ponieważ my najlepiej wiemy, jakie mamy potrzeby a nie, jaki kiedyś 

ktoś za nas decydował, wszystko idzie w dobrym kierunku, aby ten strażak na dole 

został doceniony. 
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Waldemar Bonkowski Senator RP – mieliśmy 1 posiedzenie zespołu podjęty został 

statut będziemy wprowadzać zmiany czekam na wasze pomysły będę zgłaszał wasze 

problemy będę mądry waszą wiedzą, którą mi przekażecie. 

Ad. 6 

Ocena działalności placówek oświatowo – wychowawczych na terenie gminy. 

(ocena z załączeniu do protokołu) 

 

Ludwik Szparkowski – brakuje mi wykazu imprez, jakie odbywają się na Orliku jest 

dwóch Panów, którzy się tym opiekują a mam wrażenie, że to tylko klucznicy, którzy 

tylko zamykają i otwierają. 

 

Lucyna Piwowarczyk – najwięcej dzieje się na przełomie maja i września w grudniu 

będzie kolejne sprawozdanie zostanie ta informacja uwzględniona. 

 

Wójt – bardzo dziękujemy za troskę mówiłem już na komisji, że na koniec oku będzie 

taka informacja. 

 

Ad. 7 

Ocena realizacji programu rozwoju sportu, turystyki i rekreacji w gminie za  

I półrocze 2016 roku. 

(ocena w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. 8 

Ocena realizacji programu ochrony środowiska i estetyzacji w gminie. 

(ocena w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. 9  

Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy za 2015 rok. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał opinię Regionalnej 
Izby Obrachunkowej dotyczącą wykonania budżetu za rok 2015r.  
(opinia w załączeniu do protokołu) 
 

Ludwik Szparkowski – z czego wynika wzrost zobowiązań do gminy. 

 

Skarbnik – wzrost zadłużenia są zadłużenia podatkowe w stosunku do poprzedniego 

roku w ten sposób porównała Regionalna Izba Obrachunkowa zadłużenia za 2014 rok 

porównała z zadłużeniami na koniec roku 2015. 

 
Skarbnik przedstawiła wykonanie dochodów i wydatków gminy za rok 2015.  
 

Odczytanie uchwały i głosowanie. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały.  
 
Radni nie wnieśli uwag ani zapytań.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
jednostki samorządu terytorialnego  
 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu)  
 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2015 rok: 

 

Przedstawienie materiałów przez Wójta Gminy. 
 
Wójt przedstawił materiały dotyczące wykonania budżetu za 2015 rok.  
(materiały w załączeniu do protokołu)  
 
Opinia Komisji Rewizyjnej 
 
Tadeusz Borkowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – komisja rewizyjna uważa, 
że budżet gminy za 2015 rok wykonany został prawidłowo pod względem wydatków i 
dochodów. Komisja analizując materiały oraz w oparciu o opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej wnioskuje do Rady Gminy o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za  
2015 rok.  
 
Stanowiska pozostałych komisji stałych Rady Gminy 
 
Arkady Grabski Przewodniczący Komisji Komunalnej i Budżetu – komisja po 
zapoznaniu się z materiałami i w oparciu o opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 
udziela absolutorium Wójtowi Gminy. 
 
Jerzy Bałachowski Przewodniczący Komisji Rolnej i Ochrony Środowiska – po 
analizie przedstawionych dokumentów komisja na posiedzeniu pozytywnie oceniła 
wykonanie planu budżetowego i udziela absolutorium Wójtowi Gminy, ale każdy z 
członków głosuje sam.  
 
Edmund Troka Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 
Opieki Społecznej – komisja podjęła decyzję o udzieleniu absolutorium Wójtowi Gminy 
za 2015 rok.  
 
 
 



SESJA XVII 21 czerwca 2016r. 

   

Strona 7 z 15 
   

Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
(opinia w załączeniu do protokołu) 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał opinię Regionalnej  
Izby Obrachunkowej.  
 
Dyskusja 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach otworzył dyskusję. 
 
Ludwik Szparkowski – z przedstawionego sprawozdania gospodarka finansowa jest 
prowadzona prawidłowo martwi mnie tytko zbyt duża ostrożność w wydatkowaniu 
pieniędzy, ciągle nie mogę zrozumieć, dlaczego ul. Podwale nie została wykonana w 
całości od razu dla mnie nieraz można było zrobić więcej. 
 
Wójt – gdybym był nie ostrożny to byłyby głosy, że jest za duże zadłużenie nie wiemy 
jak rok 2016 się zamknie ile trzeba będzie pokryć straty w Związku Gmin Wierzyca, 
zmniejszono nam subwencję oświatową musimy wyrównywać wydatki i dochody. 
Wszystkie pieniądze, które wygospodarujemy musimy równoważyć. 
 
Skarbnik – nadwyżka między dochodami a wydatkami w zeszłym roku tak naprawdę 
nie ma nadwyżki, ponieważ mamy prawie 2mln długu jak by można było wpisać, wolne 
środki w październiku to było by bardzo dobrze, marzeniem moim jak i pewnie Państwa 
byłoby żeby wolnymi środkami można było poryć przynajmniej część długu, jak wiecie 
w tym roku projektów unijnych nie ma, wobec tego musimy się przygotować do 
projektów na lata 2017-2018 i wtedy pieniądze dużo większe będą potrzebne, jeśli 
chodzi o pozyskiwanie środków, nie mamy pieniędzy, aby realizować wielkie inwestycje, 
wodociągi, kanalizacja koszt takich inwestycji to 4-5mln nie stać naszej gminy na takie 
wydatki. Budżet układamy tak abyśmy nie popadali w większe długi uważam, że ta 
nadmierna ostrożność jest jak najbardziej racjonalna. 
 
Odczytanie uchwały i głosowanie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał  radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały.  
 
Radni 13 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu)  
 
Wójt Gminy podziękował radnym za udzielenie absolutorium.  

 
Radny Ludwik Szparkowski opuścił sesję. 
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Ad. 11 
Podjęcie uchwał w sprawach:   
 
a) nadania statutu Sołectwu Chrósty Wysińskie. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

b) nadania statutu Sołectwu Chrztowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

c) nadania statutu Sołectwu Deka, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

d) nadania statutu Sołectwu Garczyn, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
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Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

e) nadania statutu Sołectwu Głodowo, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

f) nadania statutu Sołectwu Iłownica, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

g) nadania statutu Sołectwu Liniewo, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

h) nadania statutu Sołectwu Liniewskie Góry, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

i) nadania statutu Sołectwu Lubieszyn, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

j) nadania statutu Sołectwu Lubieszynek, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

k) nadania statutu Sołectwu Orle, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

l) nadania statutu Sołectwu Płachty, 
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Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

m) nadania statutu Sołectwu Sobącz, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

n) nadania statutu Sołectwu Stary Wiec, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

o) nadania statutu Sołectwu Stefanowo, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
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p) nadania statutu Sołectwu Wysin, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

q) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Liniewo na lata 

2016 – 2021, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

r) postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

s) wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i 

stawki tej opłaty, 

Sekretarz – na komisjach zostały ustalone inne stawki za odbiór odpadów zmieszanych 
proszę o poprawienie w § 3. 
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Wójt – kalkulacje są przygotowane w oparciu o różne analizy nie są wzięte nie wiadomo 
skąd wynikają również z krzywej śmieci. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

t) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno- wypoczynkowe, wykorzystywane jedynie 

przez część roku, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

u) zmian w budżecie gminy, 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

v) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 

2016 – 2021. 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę.  
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 
 
Ad. 12 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
Wójt – droga Głodowo – uchwała została zdjęta na wniosek radnego Ludwika 
Szparkowskiego, który zgłosił na komisji, 
- budowa mieszkań socjalnych – my na chwilę obecną wycofaliśmy się z tego projektu, 
ale procedura administracyjna nadal trwa w odpowiednim czasie zostanie ona 
przerwana, 
- oznakowanie parkingu przy sklepach – wystąpimy z pismem do Zarządu Dróg 
Powiatowych, 
- informacja o funkcjonowaniu boiska Orlik – informacja będzie na sesji po zakończeniu 
drugiego półrocza, 
- ogrodzenie boiska w Sobączu – wyrażam zgodę, proszę o podejście po sesji, aby 
doprecyzować, jaki materiał jest potrzebny, 
- ogrodzenie boiska w Stefanowie – też była zgłaszana potrzeba jest pozytywna decyzja 
proszę też o podejście po sesji i sprecyzowanie, jaki materiał jest potrzebny. 
 
Ad. 13 
Wolne głosy i wnioski 
 
Zdzisław Jurczak – chciałbym przypomnieć o zwalczaniu barszczu Sosnowskiego. 
 
Sekretarz – referat komunalny wykonywał opryski, ale ten okres letni musimy 
przeczekać. 
 
Jerzy Bałachowski – chciałbym podziękować dyrektorowi Karolowi Ducherowi za 
współpracę dowiedziałem się, że kończy swoją pracę, jako dyrektor w naszej szkole. 
 
Roman Koprek – chciałbym prosić o interwencję w sprawie drogi do Niedamowa 
zaczyna się sezon będzie trzeba jeździć sprzętem rolniczym pas drogi jest zarośnięty 
drzewa rosną w pasie drogi nie da się tam przejechać kombajnem żeby sobie czegoś nie 
uszkodzić proszę o pomoc w tej sprawie. 
 
Jacek Sosnowski – jest to sprawa Zarządu Dróg Powiatowych proszę o podejście do 
referatu komunalnego, aby sprecyzować, na jakim odcinku i skierujemy pismo, jeśli 
chodzi o dyrektora szkoły w Wysinie to zbyt wcześnie dyrektor ma podpisane kontrakt 
do końca sierpnia, został ogłoszony konkurs na kandydata na dyrektora, bo taka 
procedura obowiązuje a ostateczną decyzję podejmuje Wójt.  Wnioski o stypendium 
Wójta można składać do końca czerwca. 
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Benedykt Knitter – chciałbym również dołączyć się do sołtysa w sprawie drogi do 
Niedamowa nie da się tam przejechać dużym sprzętem. 
 
Adam Sosnowski – chciałbym zwrócić uwagę na drogę zostały złożone wnioski o 
przekwalifikowanie zieli pod budowę nie było by dobrze aby ta droga została w rękach 
Agencji kiedy powstaną tam nowe budynki ponieważ jest to jedyna droga dojazdowa 
dobrze by było aby to była droga gminna wiadomo, że nie od razu będzie 
przeprowadzona renowacja proszę żeby Wójt wziął to pod uwagę bo później może być 
problem. 
 
Piotr Piwowarczyk – ewentualna decyzja którą któryś zainteresowany kupnem lub 
budową jeśli to nie będzie nasza droga gminna może wystąpić do Agencji o możliwość 
przejazdu nie do końca zatrzymuje to warunki zabudowy. 
 
Ad. 14 
Zakończenie sesji 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 12.00 
 
 
 
  
  Protokołowała                Zatwierdzam 
                                                                                                                                                  
    Jolanta Flis                                                                        Wiesław Szarmach 
                                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy  


